
KS ŠENTVID
Vprašanje: Postavljamo vprašanje v zvezi

s preselitvijo pošte iz centra Šentvida: o pre-
selitvi namreč krajevna skupnost ni bila ob-
veščena in o tem tudi ni razpravljala.

Odgovor: Stari prostori pošte Ljubljana-
Sentvid so bili skoraj neuporabni za vse na-
daljnje poslovanje. To nas je prisililo, da smo
pričeli iskati boljši prostor in tako je prišlo
do tega, da smo preselili pošto Ljubljana-
Šentvid v nove prostore.

Ta rešitev seveda ni dokončna, ker pred-
videvamo, da bomo na Brodu, tik pod klan-

cem, zgradili novo, večjo PTT zgradbo. V te.i
zgradbi bo tekla celotna ptt dejavnost, to je:
sprejemna in dostavna služba ter ATC.

V prihodnosti, na osnovi razvoja področja
Šentvida, pa bomo po vsej verjetnosti odprli
tudi novo pošto — blizu semaforskega križi-
š£a s Celovško cesto proti Guncljam in proti
Tacnu.

Sedanja pošta Ljubljana-Šentvid pa bo v
perspektivi služila kot filialna, oziroma kot
sprejemna pošta.

V kolikor pa obstajajo boljši predlogi za
rešitev ptt omrežja na področju Šentvida,
smo se pripravljeni o njih vsestransko pogo-
varjati in, če so sprejemljivi, tudi upoštevati.

Odgovor pripravilo: Podjetje za ptt proraet
Ljubljana.


